
JABLHOL, z. s.
Zápis ze 4. spolkové schůze konané 23. února 2024

Přítomni: účast je zapsaná v prezenční listině, vedené tajemníkem spolku online

1. Úvodní slovo předsedy
a. Přehled akcí pořádaných spolkem za rok 2023

i. Beerpong liga 22/23 - hotdogy
ii. Jablomann
iii. Antuka
iv. Beermann
v. Beerpong liga 23/24 - sekaná v housce

b. Obrat spolku 416 tis Kč, nová účetní K. Mičkechová
c. 43 členů
d. Přehled majetku spolku
e. Vlajková loď spolku = Beerpong, 104 teamů, 10 turnajů za 2021-2023

2. Plány pro rok 2024
a. Beerpong liga 2023/2024
b. Jablomann v nové složení organizačního teamu (mimo spolek)
c. Beermann (možnost pro členy zkusit si zorganizovat turnaj)
d. Antuka
e. Gulášobraní - novinka (řešilo se pak v debatě)

3. Pozice tajemníka spolku
a. Hledá se nový tajemník
b. Co vše tajemník dělá?

4. Ankety
a. Kdo chce být nový tajemník? Jak případně jeho práci rozdělit?
b. Je potřeba koupit ještě další beerpongový stůl a jaký?
c. Co se šifrovačkou? Debata o tom, že by bylo lepší udržovat po Jablonném pár

kešek - vyzkoušet si to, je to méně náročné (finančně, časově)

5. Vítězslav Stránský - Jablomann - sprint triatlon
a. Video na 2024
b. Ohlédnutí za 3.ročníkem
c. Vylepšení a novinky pro 4.ročník, 29.6.2024 (změny dispozic, nová časomíra,

navýšení startovného - ale jídlo bude nově pod spolkem)
d. Afterparty - noční klid
e. Novinka města - možnost pronájmu NICK NACK kelímků a zařízení nové myčky

na kelímky v hotelu U Dubu



6. Vyhlášení výsledků JABLHOL Antuky 2023 a předání putovního poháru vítězi - Tomáši
Kolomému

7. Dokumenty - přehled o majetku a závazcích 2023 + přehled o příjmech a výdajích 2023

8. Diskuse
a. Nápady na nové akce pod hlavičkou spolku, nutnost zapojení vedlejších členů

(možnost si zkusit uspořádat beerpong turnaj jednotlivců - Beermann - jinde než
u Novotnů - tam to je nejmíň práce pro vytíženého předsedu, rád to někomu
přenechá)

b. Gulášobraní- správné určení termínu konání akce (ani moc vedro, ani moc zima -
bude to v parku u koupaliště), hlavní organizátoří Jiří Toman (zatím nečlen) a Eva
Prachařová - první ročník malá akce, abychom to zvládli a pak se uvidí (nápad
udělat první ročník jen pro členy, jako trénink)

c. Co se šifrovačkou? Debata o tom, že by bylo lepší udržovat po Jablonném pár
kešek - vyzkoušet si to, je to méně náročné (finančně, časově), Jakub Valenta
udělal šifry, Luboš Rácek se ujme ostatního

d. Playstation oddíl v rámci spolku

Zapsala:
Ing. Eva Prachařová
tajemník


